

위대한 수령 김일성동지의 탄생 112돏경축
112th Birthday of the Great Leader Comrade Kim Il Sung
庆祝伟大领袖金日成同志华诞112周年



Sp 5578 - 5581

사회주의조선의 시조이시며 조선민주주의인민공화국의 영원한 주석이신 위대한 수령 김일성동지는 인류력사가 일찌기 알지 못하는 절세의 위인이시다.

위대한 수령 김일성동지께서는 혁명활동의 전기간 언제나 인민들과 고락을 같이하시며 인민을 위한 헌신의 길을 걸어오시였으며 생애의 마지막순간까지 조국의 통성번영과 인민의 행복을 위하여 자신의 모든것을 다 바치시였다.

조선민주주의인민공화국 국가우표발행국에서는 위대한 수령 김일성동지의 탄생 112돏에 즈음하여 우표들을 발행하였다.

- 10원우표: 위대한 수령 김일성동지의 탄생 112돏경축(1)
- 10원우표: 위대한 수령 김일성동지의 탄생 112돏경축(2)
- 10원우표: 위대한 수령 김일성동지의 탄생 112돏경축(3)
- 10원우표: 위대한 수령 김일성동지의 탄생 112돏경축(4)

The great leader Comrade Kim Il Sung, the founding father of socialist Korea and eternal president of the DPRK, was a peerlessly great man, the kind of whom had never before been known in the history of humankind.

He continued to follow the road of devoted service for the people, always sharing weal and woe with them throughout his revolutionary career, and devoted his all for achieving the prosperity of his country and the well-being of his fellow people until the last moment of his life.

The State Stamp Bureau of the DPRK issued stamps to mark the 112th birthday of the great leader Comrade Kim Il Sung.

10 won stamp: 112th birthday of the great leader Comrade Kim Il Sung(1)

10 won stamp: 112th birthday of the great leader Comrade Kim Il Sung(2)

10 won stamp: 112th birthday of the great leader Comrade Kim Il Sung(3)

10 won stamp: 112th birthday of the great leader Comrade Kim Il Sung(4)

伟大领袖金日成同志是社会主义朝鲜的始祖、朝鲜民主主义人民共和国永恒的主席，是在人类历史上未曾有过的举世无双的伟人。

伟大领袖金日成同志在革命活动的整个期间，与民同甘共苦，为人民走上献身之路，为祖国繁荣富强和人民的幸福直到伟大人生的最后时期献出自己一切。

值此伟大领袖金日成同志华诞112周年之际，朝鲜民主主义人民共和国国家邮票发行局发行了邮票。

10圆邮票：庆祝伟大领袖金日成同志华诞112周年(1)

10圆邮票：庆祝伟大领袖金日成同志华诞112周年(2)

10圆邮票：庆祝伟大领袖金日成同志华诞112周年(3)

10圆邮票：庆祝伟大领袖金日成同志华诞112周年(4)



기술적 특성

1. 우 표(4종)

발행날자: 주체 113(2024)년 6월 29일
재고번호: 5578-5581
크 기: 42×30mm
액 면: 10원×4
도 안: 김해영, 정현경
인쇄방법: 평판
전지구성: 32(8×4)
발행부수: 4/20 000(천공), 4/2 000(비천공)

2. 첫날봉투

크 기: 162×114mm
도 안: 정현경
발행부수: 200

Technical Details

1. Stamps (4 values)

Date of Issue: June 29 Juche 113 (2024)
Stock No.: 5578-5581
Size: 42 x 30 mm
Denomination: 10 won x 4
Designer: Kim Hae Yong, Jong Hyon Gyong
Printing: Offset
Sheet Composition: 32 (8 x 4)
Quantity: 4/20 000 (Perf.), 4/2 000 (Imperf.)

2. FDC

Size: 162 x 114 mm
Designer: Jong Hyon Gyong
Quantity: 200

技术特性

1. 邮票(4种)

发行日期: 主体113(2024)年6月29日
编 号: 5578-5581
规 格: 42×30mm
面 值: 10圆×4
设 计 者: 金海英、郑贤京
版 别: 胶印
整版形式: 32(8×4)
发行数量: 4/20 000(有齿)、4/2 000(无齿)

2. 首日封

规 格: 162×114mm
设 计 者: 郑贤京
发行数量: 200

Order Form 订单

Full name 全名:

Full address 地址:

Stock No. 编号	Division 分类			Unit Price (US \$) 单价	Qty 数量	Amount 合计
5578-5581	Stamps 邮票	Perf. 有齿	Mint 新票	0.09x4		
			Used 旧票	0.09x4		
			FDC 首日封	0.76		
		Imperf. 无齿	Mint 新票	0.18x4		
			Used 旧票	0.18x4		
			FDC 首日封	1.12		
					Total 总计	

☐ Cash ☐ Paypal ☐ Bank remittance
☐ I wish to regularly receive information about the products of Korean stamps and special offers by e-mail.

☐ 现金 ☐ 微信 ☐ 银行转账
☐ 我希望通过电子邮件定期接收与朝鲜邮票有关的信息。

.....

To place your orders, please contact us at the following address :

Korea Stamp Corporation
 Yonggwang Street, Central District
 Pyongyang, DPR Korea

递交订单请联系以下地址 :

朝鲜邮票社
 朝鲜民主主义人民共和国
 平壤市中区荣光大街

<http://www.korstamp.com.kp>
 Fax: +850-2-381-2100/4410, 4416, 4427
 E-mail: stamp@star-co.net.kp
 E-mail: stampdealerlink@163.com

(Chinese Branch)
 (中国分社)

E-mail: jugwangjang@gmail.com
 (Russian Branch)
 (俄罗斯分社)

No.: 24088017557